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فرشاد مقیمی در جریان بازدید از بخش های مختلف 
مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران )ایزوایکو( 
ضمــن تاکید بر اهمیت توســعه صنایــع دریایی و 
کشتی سازی با بهره گیری از ظرفیت های داخلی، اظهار 
کرد: به عنوان مثــال، در حوزه قطعات مرتبط با قوای 
محرکه، سهم داخلی سازی صنعت کشتی سازی از ۲۰ 

درصد به ۵۰ درصد افزایش خواهد یافت.

وی با اشــاره به سیاســت های کلان کشور در حوزه 
اقتصاد دریامحور و حمایت های دولت از این بخش، 
اظهار کرد: در راســتای اجرای سیاست های ابلاغی 
رهبرمعظــم انقلاب و تاکیدات دولــت، حمایت از 
توسعه فعالیت های حوزه صنایع دریایی و کشتی سازی 

در دستورکار قرار دارد.
رییس هیئــت عامل ســازمان ایــدرو همچنین به 

پیشــرفت های انجام گرفتــه در پروژه های تعمیر و 
ساخت شناورها در ایزوایکو اشاره کرد و گفت: در حال 
حاضر عملیات تعمیرات یک کشــتی ۱۰۰ هزار تنی 
در این مجموعه از ۲۵ روز گذشته آغاز شده و مطابق 
برنامه  زمان بندی در حال انجام است؛ تلاش می کنیم این 
فعالیت ها حتی زودتر از موعد مقرر به سرانجام برسد.

مقیمی با تاکید بر لزوم تجمیع تقاضا و برقراری ارتباط 

موثر با فعالان صنعت کشتی ســازی و صنایع وابسته، 
ابراز کرد: با هماهنگی بخش های دولتی و خصوصی، 
ظرفیت های این حوزه را به حداکثر خواهیم رســاند؛ 
همچنین با استفاده از مکانیزم پیمانکاری فرعی، پیوند 
میان زیرساخت های موجود و شرکت های پیشرو را 

تقویت خواهیم کرد.
معاون وزیر صمت: 

افزایش سهم داخلی سازی در صنعت کشتی سازی 
ضروری است

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت همچنین در ادامه 
از سرمایه گذاران و فعالان این حوزه دعوت کرد تا در 
توسعه صنایع دریایی و کشتی سازی مشارکت کنند و 
خاطرنشان کرد: سازمان ایدرو از همه ظرفیت های خود 
برای حمایت از شرکت های دانش بنیان، مهندسان و 
متخصصان داخلی و همچنین انتقال فناوری های نوین 

در این حوزه استفاده خواهد کرد.
شرکت مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران 
)ایزوایکو( در سال ۱۳۵۲ به منظور جذب بخش بزرگی 
از بازار تعمیرات و ســاخت شناور در ۳۷ کیلومتری 

غرب بندرعباس احداث شد.
ایجــاد این مجموعــه باتوجه بــه موقعیت طبیعی، 
جغرافیایــی و برخورداری از حوضچــه آرامش به 
مســاحت ۳۸۰ هکتار و همچنین برخــورداری از 
تسهیلات قانونی منطقه ویژه به منظور توسعه صنعت 
و تجارت در محدوده صنایع کشــتی سازی و صنایع 
فراساحل و سازه های دریایی و همچنین صنایع پایین 
دستی و ایجاد کارخانه های مرتبط با حوزه کشتی سازی 
و تامیــن منافع اقتصادی، اجتماعی، منطقه ای، ملی و 
اســتفاده از آخرین فن آوری های مرتبط در راستای 

افزایش تولید و اشتغال پایدار بوده است.
ایزوایکو طی این سال ها با طراحی و ساخت سکوهای 
نفت و گاز نقش خود را در کشور به اثبات رسانده؛ تا 
جایی که امروز به عنوان بزرگ ترین زیرساخت صنایع 
دریایی در کشــور شناخته می شود و هم اکنون با دارا 
بودن سیستم های مختلف از آب گیری و به آب اندازی، 
توانایی ســاخت و تعمیرات هر نوع شناوری در دنیا 

را دارد.

معاون وزیر صمت:معاون وزیر صمت:

        اقتصاد کیش -    معاون وزیر صنعت، 
معدن وتجارت و رییس هیات  عامل سازمان 
گسترش و نوسازی صنایع ایران )ایدرو( با 
تاکید بر ضرورت افزایش سهم ساخت داخل 
در صنعــت کشتی ســازی، گفت: طبق 
برنامه ریزی های انجام شده، هدف مان این 
است که ســهم داخلی سازی تجهیزات و 
قطعات مورد نیاز در بخش های مختلف، از 
جمله کانی های فلزی و غیرفلزی، صنایع 
الکترونیک، صنایع شیمیایی و پلیمری را به 

میزان قابل توجهی افزایش دهیم.

افزایش سهم داخلی سازی در صنعت 
کشتی سازی ضروری است

اقتصاد کیش -      مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان از ترانزیت حجمی افزون بر 
۲۱۵ هزار دستگاه خودرو در بندرلنگه به عنوان چهار راه ترانزیت خودرو به کشورهای 

آسیای میانه و عراق طی ۱۱ ماهه سال جاری خبر داد.
مرتضی سالاری مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان از ترانزیت حجمی افزون بر 
۲۱۵ هزار دستگاه خودرو در بندرلنگه به عنوان چهار راه ترانزیت خودرو به کشورهای 
آسیای میانه و عراق طی ۱۱ ماهه سال جاری خبر داد و گفت: طی دوره زمانی یاد شده، 
حجــم ترانزیت کالاهای نفتی و غیرنفتی که عمده آن محموله خودرو بوده، به ۵۰۲ 
هزار ۲۲۹ تن رســید که نشــانگر رشد ۲۹ درصدی در همسنجی با مدت مشابه سال 

پیش از آن است.
وی ادامه داد: طی ۱۱ ماهه امســال، بنادر و دریانوردی بندرلنگه با تخلیه ۲۱۵ هزار و 
۱۲۵ دســتگاه خودرو ترانزیتی توســط ۳ هزار و ۴۳۹ فروند شناور فلزی توانست به 
رشــد ۲۹ درصدی در این زمینه دســت یابد. این تعداد خودرو پس از تخلیه و انجام 
تشــریفات گمرکی توسط ۳۵ هزار و ۸۵۴ ســواری کش و کامیون حمل خودرو به 
مقاصد کشورهای آسیای میانه و عراق بارگیری و به درب خروج هدایت شده است.

گفتنی است، مدیریت بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان به عنوان قلب تپنده ترانزیت 
خودرو در ایران و چهار راهی امن برای ترابری دریایی و زمینی به کشورهای آسیای 
میانه با پوشــش بر ۱۰ بندر تجاری و مســافری و نظارت بر ۴۶ سازه دریایی از انتهای 
محدوده شهرستان بندر خمیر تا ابتدای حوزه استحفاظی استان بوشهر و پشتیبانی نیمی 
از جزایر کشور، همچنین در برگیری ۶۰۰ کیلومتر مرز دریایی از نقاط مهم مدیریت 
بر سواحل کشور است و علاوه بر ترانزیت کالا و مسافر، فعالیت صادراتی، وارداتی و 
کاپوتاژ را پشتیبانی می کند که این امر سبب شده است بندرلنگه همچنان در عرصه ملی 

و بین المللی حرف های زیادی برای گفتن داشته باشد.

مدیر بنادر و دریانوردی غرب هرمزگان خبر داد:

ترانزیت ۲۱۵ هزار دستگاه خودرو
 از بندرلنگه به آسیای میانه و عراق

اقتصاد کیش -       مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان گفت: طرح توسعه فولاد هرمزگان 
فقط برای این شرکت یا فولاد مبارکه نبوده و اقداماتی در مسیر توسعه اقتصادی کل 
کشور و ملی به شمار می رود که خوشبختانه نگاه مدیرعامل فولاد مبارکه به توسعه های 

فولاد هرمزگان مثبت و امیدوارکننده است.
به گزارش روابط عمومی شرکت فولاد هرمزگان، عطاالله معروفخانی مدیرعامل فولاد 
هرمزگان در حاشیه دیدار با سعید زرندی مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، ماحصل 
جلســه با مدیرعامل فولاد مبارکه را مثبت ارزیابی و خاطرنشان کرد: با عنایت به این 
فولاد هرمزگان در کنار سواحل خلیج فارس قرار گرفته و از ظرفیت های بالایی برای 
صادرات برخوردار است و از آنجایی  که نگاه مدیرعامل فولاد مبارکه بر توسعه و تولید 
محصولات خاص متمرکز است، نخستین جلسه خود را به فولاد هرمزگان اختصاص 
داد و در این جلسه به طور مشخص بر اجرای هرچه سریع تر توسعه ها و ایجاد مزیت 

اقتصادی بیش ازپیش در فولاد هرمزگان تأکید کرد.
معروفخانــی ادامه داد: با توجه به اینکه مدیرعامل فولاد مبارکه در بازه زمانی حضور 
خود در معاونت برنامه ریزی وزارت صمت از صدور مجوز برای احداث واحدهای 
فولادسازی غیر از نزدیک بنادر جلوگیری می کردند، حاکی از آن است که از اهمیت 
تولید صادرات محور از جمله اجرای هرچه سریع تر طرح های توسعه فولاد هرمزگان 
به خوبی آگاهی دارند؛ از این رو، این مهم را امروز از اولویت ها معرفی و در دســتور 

کار قرار داد.
طرح توسعه فولاد هرمزگان در مسیر توسعه اقتصادی کل کشور و ملی هستند

به گفته وی، طرح توسعه فولاد هرمزگان فقط برای این شرکت یا فولاد مبارکه نیست؛ 
بلکه اقداماتی در مســیر توسعه اقتصادی کل کشور و ملی هستند. به  عنوان  مثال اگر 
طرح های توسعه احیا مستقیم فولاد هرمزگان و ستاره سیمین حتی پنج ماه هم زودتر 
به بهره برداری برسند، قطعاً به نفع کل کشور است؛ چراکه هم نیاز داخل، بیش  از پیش 
تأمین می شود و هم می توان مازاد آهن اسفنجی تولید شده را در شرایطی که تحریم ها 

به شدت کشور را تحت  فشار قرار داده؛ صادر و ارزآوری ایجاد کرد.
معروفخانی نگاه مدیرعامل فولاد مبارکه به موضوعات توسعه را امیدوارکننده دانست 
و گفت: با توجه  به مباحث مطرح شده در این جلسه یقین دارم که توسعه های فولاد 
هرمزگان سرعت بیشتری خواهد گرفت و تولید در گروه فولاد مبارکه رونق بیشتری 

می یابد.
وی در بخش پایانی سخنان خود خاطرنشان کرد: در سه ماهه ابتدایی سال ۱۴۰۳ باهمت 
همکاران توانســتیم بالاتر از ظرفیت اسمی فولاد هرمزگان، محصول تولید کنیم؛ اما 
متأسفانه به دلیل محدودیتهای انرژی نتوانستیم این روند را ادامه دهیم. با این  حال در 
حال حاضر در بازه های زمانی که با محدودیت مواجه بوده ایم تعمیرات سالانه قسمت ها 

را انجام داده ایم و آماده ایم تا سال جدید را با تولید حداکثری آغاز کنیم.

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان:

نگاه مدیرعامل فولاد مبارکه به توسعه  
طرح های “هرمز” امیدوارکننده است

اقتصاد کیش -      رییس اداره بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان گفت: ۲۲۰ تن میوه 
شامل ۱۱۰ تن سیب درختی، ۱۰۰ تن پرتقال برای عرضه در ایام عید نوروز و ۱۰ تن 
خرما نیز برای عرضه در ماه مبارک رمضان تهیه و با قیمت مصوب تنظیم بازاری توزیع 

خواهد شد.
محمد رضا ماندگاری افزود: برای تنظیم بازار میوه شب عید هرمزگان، سیب از منطقه 

سمیرم استان اصفهان به هرمزگان حمل و در سردخانه خیره سازی شده است.
وی با اشاره به اینکه هنوز پرتقال شب عید خریداری نشده است، بیان کرد: پیگیر تهیه 
و خرید پرتقال )از نوع والنسیا( از باغات مرکبات هرمزگان در بخش زیارتعلی رودان و 

همچنین استان های همجوار همچون جیرفت در جنوب کرمان هستیم.
رییس اداره بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان اظهار کرد: در صورت ضرورت و نیاز 
بیشتر استان به میوه شب عید، نیز از محل اتحادیه مرکزی تعاون روستایی کشور تامین 

می شود.
ماندگاری در خصوص عرضه مستقیم میوه شب عید در استان هرمزگان نیز ابراز کرد: 
در شهر بندرعباس ۶ نقطه در خیابان طلوع، روستا بازار روبروی بیمارستان خاتم الانبیاء، 
چهاره راه اندیشه، چهار راه خانه نان، پیامبراعظم)ص(، روبروی امامزاده سیدمظفر)ع( 
و همچنین در منطقه حسنلنگی، قلعه قاضی، رضوان، تازیان و سرخان از توابع این شهر 
برای توزیع از سوی اتحادیه تعاون روستایی استان در راستای عرضه مستقیم میوه به 

صورت خرده فروشی تعیین شده است.
وی گفت: در صورت افزایش تقاضا، مکان توزیع میوه شب عید با معرفی از سوی دیگر 

اصناف افزایش پیدا می کند.
رییس اداره بازرگانی تعاون روســتایی هرمزگان با اشــاره به اینکه میوه شب عید با 
۱۵ درصد زیرقیمت بازار توزیع می شــود، ادامه داد: توزیع میوه شــب عید در دیگر 
شهرستان های هرمزگان از جمله رودان ۲ مرکز، حاجی آباد ۲ مرکز، میناب ۲ مرکز و 
دیگر شهرستان ها هر کدام یک مرکز توزیع شده و توسط اتحادیه های تعاونی روستایی 

استان انجام می شود.
ماندگاری با اشــاره به زمان توزیع میوه های شــب عید که از ۲۰ اسفندماه پیش بینی 
شده است، اظهار کرد: زمان توزیع میوه شب عید براساس تصمیم ستاد تنظیم بازار و 
برنامه ریزی های کمیته راهبری استانی برگزار می شود، اعلام و در اختیار مصرف کنندگان 
قرار می گیرد. وی یادآور شد: طرح تامین و توزیع میوه شب عید با هدف کنترل قیمت و 

کاهش قیمت بازار و تحویل به مصرف کننده نهایی اجرایی شده است.
توزیع ۱۰ تن خرما در ماه مبارک رمضان

رییس اداره بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان نیز با اشاره به اینکه ۱۰ تن خرما برای 
توزیع در ماه مبارک رمضان تهیه شده است، گفت: خرماها از نوع مرداسنگ و خاسویی 
است که در فروشگاه خیابان طلوع بندرعباس با قیمت مصوب هر کیلوگرم ۸۰۰ هزار 

ریال در حال توزیع است.
ماندگاری ادامه داد: همچنین گوشت و مرغ نیز با قیمت مصوب و طبق حواله ای که از 
جهادکشاورزی هرمزگان گرفته ایم، در فروشگاه های تعیین شده در حال توزیع است.

رییس اداره بازرگانی تعاون روستایی هرمزگان خبر داد:

پیش بینی توزیع ۲۲۰ تن میوه شب عید
 و خرما در استان هرمزگان

اقتصاد کیش -     مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان گفت: بیش 
از سه میلیون و ۹۱۹ هزار سفر دریایی از ابتدای امسال تا پایان بهمن ماه از بنادر شرق 

استان ثبت شده است.
به گزارش روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان، حمیدرضا محمدحسینی 
تختی با اشاره به عملکرد حوزه مسافری در بنادر مرکز استان هرمزگان از ابتدای سالجاری 
تاکنون، اظهار کرد: سفرهای دریایی از بنادر مسافری مرکز استان هرمزگان شامل بندر 

شهید باهنر، شهید حقانی و شهیده فاطمه نیک جزیره هرمز انجام شده است.
وی در خصوص آمار سفرهای دریایی بین المللی از بندر شهید باهنر به مقصد امارات 
نیز بیان کرد: در مدت زمان یادشده، ۱۶ هزار و ۶۴ سفر دریایی از طریق ترمینال مسافری 

بین المللی بندر شهید باهنر به مقصد کشور امارات انجام شده است.
مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و شــرق هرمزگان خاطرنشــان کرد: از ابتدای 
سال جاری تا پایان بهمن ماه همچنین ۲ میلیون و ۷۰۳ هزار و ۴۰۷ نفر سفر از طریق بندر 
شهید حقانی بندرعباس به عنوان بزرگترین بندر مسافری کشور، به جزایر قشم، هرمز، 

لارک و بوموسی و برعکس انجام گرفته است.
تختی گفت: تعداد یک میلیون و ۲۰۰ هزار و ۴۴۳ نفر نیز از بندر شهیده فاطمه نیک 

جزیره هرمز در مسیرهای دریایی بندرعباس، قشم و بر عکس سفر کرده اند.
بنادر شــرق هرمزگان شــامل بندر شهید باهنر، شهید حقانی، بندر هرمز، بندر تیاب، 
بندر سیریک و بندر جاسک جزو بنادر چند منظوره محسوب می شوند که در زمینه 

فعالیت های تجاری و مسافرت های داخلی و بین المللی جایگاه ویژه ای دارند.

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان:

حدود چهار میلیون سفر دریایی
 در هرمزگان ثبت شد

اقتصاد کیش -   کیفیت بخشی و ارائه خدمات مطلوب به گردشگران نوروزی مهمترین 
محور سومین نشست ستاد اجرایی خدمات سفر هرمزگان بود.

دبیر ستاد اجرایی خدمات سفر هرمزگان گفت: دستورالعمل، آئین نامه و اصول اجرایی 
وظایف مشخص شده به کمیته های چهارده گانه ارائه خدمات ابلاغ شده است.

محسنی افزود: ارائه خدمات جامع سفر های دریایی از بندرعباس به جزایر، بکارگیری 
شرکت های دانش بنیان و فناورانه، تامین اقلام بهداشتی، توجه به مسائل ایمنی و ارائه 

خدمات مطلوب مراکز خدمات پزشکی از مهمترین مصوبات این نشست بود.
وی گفت: افزایش دامنه خدمات گردشگری دریایی و کمیته اقلام و مواد مصرفی با 
توجــه به همزمانی مــاه مبارک رمضان و تعطیلات نوروز از دیگر موضاعاتی بود که 

بررسی شد.
شــهردار بندرعباس نیز گفت: برای اســکان مســافران نوروزی ۱۳ بوستان در شهر 

بندرعباس در نظر گرفته شده است.
مهدی نوبانی افزود: با اســتقرار ســتاد استقبال از بهار نیز در ورودی شهر بندرعباس، 

بروشور و نرم افزار راهنمای گردشگری در اختیار مسافران قرار می گیرد.
وی گفت: در ایام نوروز برای افزایش ایمنی مسافران آتش نشانی و غریق نجات نیز در 

ساحل شهر بندرعباس مستقر می شوند.
مدیر عامل جمعیت هلال احمر هرمزگان هم گفت: در این نشست از پوستر طرح فاخر 
که با مدیریت ســازمان جوانان جمعیت هلال احمر در طرح نوروزی اجرا می شود، 

رونمایی شد.
مختار سلحشــور افــزود: در طرح فاخر جوانان داوطلــب جمعیت هلال احمر در 
حوزه های مختلف ایمنی سلامت، رویداد های فرهنگی، اجتماعی و فعالیت های بشر 

دوستانه در خدمت مردم هستند.
اســتاندار هرمزگان نیز بر لزوم حفظ محیط زیست از سوی شهروندان و گردشگران 
تاکید کرد. محمد آشوری گفت: در تعطیلات نوروزی زیر ساخت های لازم برای ارائه 

خدمات مطلوب به گردشگران فراهم شود.

برگزاری نشست ستاد اجرایی
 خدمات سفر هرمزگان

 

اقتصاد کیش -   نایب رئیس شورای شهر بندرعباس 
با تأکید بر اهمیت تغییرات مدیریتی در بیمارستان ها، 
خواستار رسیدگی فوری به مشکلات بیمارستان ها و 

بهبود شرایط درمانی استان هرمزگان شد.
حجت الاسلام عبدالرضا حیدری سراحی، در یکصد 
و شصت و یکمین جلسه علنی شورای شهر، با ابراز 
نگرانی عمیــق از وضعیت بحرانی خدمات درمانی 
در این شــهر، خواستار رسیدگی فوری به مشکلات 
بیمارستان ها و بهبود شرایط درمانی استان هرمزگان 
شد. وی با اشاره به وضعیت دشوار بیمارستان شهید 
محمدی، یکی از مهم ترین مراکز درمانی بندرعباس، 
گفت: شــرایط این بیمارستان و دیگر مراکز درمانی 
به گونه ای است که مردم برای دریافت خدمات درمانی 
اولیه با مشکلات فراوانی مواجه اند، مردم بندرعباس 
دیگر نباید مجبور شوند برای دریافت خدمات درمانی 

به استان های دیگر سفر کنند.
نائب رئیس شورای شهر بندرعباس در ادامه، از عدم 
پاسخگویی مناسب مسئولان دانشگاه علوم پزشکی 
به درخواســت ها و پیگیری های مــردم انتقاد کرد و 
افزود: در بســیاری از مواقع، مردم به بیمارســتان ها 
مراجعه می کنند اما جواب درستی دریافت نمی کنند 
و این امر باعث افزایش نارضایتی عمومی شده و عدم 
پاسخگویی مســئولان بیمارستان ها و دانشگاه های 

علوم پزشکی، غیرقابل قبول است.
حیدری سراجی با اشاره به کم کاری برخی مدیران در 
حوزه سلامت استان، گفت: مدیرانی که قادر به حل 
مشکلات مردم نیستند، باید از مسئولیت های خود کنار 
بروند، مردم بندرعباس باید از خدمات درمانی مناسب 
و سریع در شهر خود بهره مند شوند و مسئولان باید به 

این خواسته پاسخ دهند.
وی همچنین به بحران کمبود پزشکان متخصص در 
اســتان هرمزگان اشاره کرد و گفت: برخی پزشکان 
به دلیل نبود امکانات کافی یا سیاست های مدیریتی 
نادرست، از ادامه کار در بندرعباس منصرف شده اند. 

این کمبودها باعث تأخیر در ارائه خدمات درمانی و 
بروز مشکلات جدی برای بیماران شده است.

نائب رئیس شورای شهر بندرعباس در بخش دیگری 
از سخنان خود از استاندار هرمزگان و وزیر بهداشت 
خواست که هرچه سریع تر به مشکلات درمانی استان 
رسیدگی کنند و اقدامات لازم را برای بهبود وضعیت 

درمانی بندرعباس انجام دهند.
حیدری سراجی ادامه  داد: از استاندار بومی، انتظار داریم 
که توجه ویژه ای به وضعیت درمان استان داشته باشد 
و وزیر بهداشت باید به وضعیت نامطلوب خدمات 

درمانی در بندرعباس توجه جدی داشته باشد.
وی همچنین هشدار داد: اگر وضعیت درمانی بهبود 
نیابد، به طور مداوم این موضوع را در جلســات شورا 
مطرح خواهم کرد و از مسئولان مربوطه پاسخگویی 
خواهم خواســت، درصورتی که وضعیت به همین 
منوال ادامه پیدا کند، هر هفته این مشکل را در جلسات 

شورا مطرح خواهم کرد.
نائب رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس در ادامه 

ســخنان خود تأکید کرد: برخی افراد با ترجیح منافع 
شــخصی به رفاه عمومی، مانع از پیشرفت و توسعه 

خدمات درمانی در استان هرمزگان شده اند.
حیدری سراجی بیان کرد: برخی افراد به دنبال تأمین 
منافع خود هســتند و اجــازه نمی دهند که وضعیت 
درمانی استان بهبود یابد. این وضعیت نباید ادامه پیدا 
کند و مردم بندرعباس نباید از این مشکلات رنج ببرند.

وی بــا تأکید بــر اهمیت اصلاحــات مدیریتی در 
بیمارستان ها گفت: برخی مدیران به جای رسیدگی 
به مشــکلات مردم، بیشــتر به حفظ جایگاه خود 
می پردازند. اگر مدیری نمی تواند مشکلات درمانی 
مردم را حل کند، باید از مســئولیت خود کنار برود و 

جای خود را به فردی توانمند و کارآمد بدهد. 
نائب رئیس شــورای اسلامی شــهر بندرعباس در 
پایان تصریح کرد: شــورای شهر بندرعباس به عنوان 
نماینده مردم، از هیچ تلاشی برای پیگیری مشکلات 
شهروندان دریغ نخواهد کرد و اجازه نخواهد داد که 

کم کاری ها و بی توجهی ها به مردم ادامه یابد.

ضرورت اصلاح سیستم مدیریتی بیمارستان ها
نائب رئیس شورای شهر بندرعباس خواستار شد:


